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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht
«Klink en Bos oneens over
ziekenhuiszorg». (Ingezonden
24 december 2009)

1
Kent u het bericht «Klink en Bos
oneens over ziekenhuiszorg»?1

2
Wat is uw reactie op het feit dat
PvdA-minister Bos vraagtekens
plaatst bij de door u verwachte
kostenbesparing door het invoeren
van prestatiebeloning?

3
Deelt u de mening dat dit soort
berichtgeving aantoont dat het de
regering ontbreekt aan een duidelijke
visie ten aanzien van de
marktwerking in de ziekenhuiszorg?

4
Bent u bereid meer onderzoek te
doen naar de kostenontwikkeling en
volumestijging enerzijds en de
kwaliteit van de ziekenhuiszorg
anderzijds, voordat de marktwerking
wordt uitgebreid?

1 De Telegraaf, 16 december 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 9 februari 2010)

1
Ik heb kennisgenomen van het artikel
«Klink en Bos oneens over
ziekenhuiszorg».

2
Het kabinet heeft als eenheid
besloten tot de maatregelen zoals
neergelegd in de brief «Waardering
voor betere zorg IV» (TK 2009–2010,
29248 nr. 109) van 19 januari 2010.
Het kabinet verwacht een positief
effect hiervan op de doelmatigheid
van de zorg. Het kabinet wordt in
deze verwachting gesteund door het
CPB.

3
Deze mening deel ik niet.

4
Ik verwijs u hiervoor naar mijn brief
«Waardering voor betere zorg IV van
19 januari 2010.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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